



1. We are continuously organizing events and actions on the occasion of different days of awareness. What International or local days of awareness or of remembrance are important for you?

2. To us it's important to address people with different identities in different life situations. Therefore, we'd like to know, which topics you as

Trans* Trans* of Color Black Trans* Inter*

Inter* of Color Black Inter* LSBQ LSBQ of Color

Black LSBQ

would like to be addressed in Workshops and Events by LesMigraS.

Police Violence/State Violence Violence within our communities

Accessibility Community Accountability Health

Self Care / Community Care

3. Is there anything you would like to share with us in regard to the themes above, for us to keep in mind when we plan the content of the workshops and events? Please share with us your questions/Ideas/Focal points below:



1. Wir organisieren immer wieder Veranstaltungen und Aktionen anlässlich verschiedener Gedenktage. Welche internationalen oder lokalen Gedenktage sind für dich wichtig?

2. Uns ist es wichtig, Menschen in ihren verschiedenen Lebensrealitäten und Zugehörigkeiten anzusprechen. Daher möchten wir gerne wissen, zu welchen Themen du als

- Trans* Trans* of Color Schwarze_r Trans* Inter*
- Inter* of Color Schwarze_r Inter* LSBQ LSBQ of Color
- Schwarze_r LSBQ

gerne Workshops/Veranstaltungen bei LesMigraS besuchen würdest.

- Polizeigewalt Gewalt innerhalb von Communities Gesundheit
- Barrierefreiheit Schaffung einer verantwortungsbewussten Community
- Selbstfürsorge / Communityfürsorge
-
-
-

3. Gibt es etwas im Bezug auf die angekreuzten Themen, die du uns für die inhaltliche Planung der Veranstaltungen/Workshops mitgeben möchtest? Hier kannst du sehr gerne deine Fragen/Schwerpunkte/Anregungen mit uns teilen: